
 

Heijen, 08-12-2013 

 

Aan het college van burgemeester en wethouders van gemeente Gennep 

Burgemeester De Koning,  

de wethouders mevrouw  Voncken en de heren  Vandermeulen en Van den Bogaert,  

 

Mevr. Van der Linden, 

alle politiek partijen, 

ter informatie aan dhr. Reijnen. 

 

Geachte dames en heren, 

 

Het bestuur van vereniging Hèjje Mojjer vindt het belangrijk om hierbij een aantal zaken 

onder uw aandacht te brengen die  van groot belang zijn voor het dorp Heijen. Hiervoor 

vragen wij ook uw ondersteuning. 

 

1. Kernplan Heijen, etalagefunctie 

I.v.m. de besluitvorming rond het kernplan Heijen is op 13 mei ’13 een werkgroep 

opgericht en zijn er middelen beschikbaar gesteld om de zaken rond het kernplan 

helderder te krijgen. Dit heeft onder andere geresulteerd in het dorpsoverleg van 5 

september en de presentatie van de plannen op 31 oktober jl.  

In het belang van de leefbaarheid van ons dorp is het belangrijk dat er gebouwd gaat 

worden in Heijen en dat hierover op korte termijn besluiten genomen worden. 

Het voltallig bestuur van Hèjje Mojjer spreekt niet een voorkeur uit m.b.t. de mogelijke 

bouwlocaties. Welke keuze de raad ook maakt in januari 2014, het bestuur vindt het wel 

erg belangrijk voor het dorp dat de etalagefunctie van het terrein aan de Hoofdstraat 

gestalte wordt gegeven. Dit kan ook in combinatie met een gedeeltelijke bebouwing.  

 

2. Burgerinitiatief, convenant 

Een jaar geleden heeft het bestuur Hèjje Mojjer aangedrongen op het opstellen van een 

convenant voor de diverse dorpsraden/verenigingen. Dit convenant m.b.t. gebruik van de 

openbare ruimte is o. i. nodig om de diverse dorpsraden/verenigingen gepaste ruimte te 

geven m.b.t. het ontplooien van initiatieven voor eigen dorp en wijk. Met name de 

procedures en het verkrijgen van vergunningen voor zaken als het plaatsen van een 

kerstboom of een spandoek voor een bepaalde festiviteiten blijken een hinderpaal.  

Tijdens het overleg van 4 december 2012 met dhr,. Henry Reijnen  werd ook door de 

aanwezige heer Vandermeulen beaamd dat er een convenant moet komen om bepaalde 

burgerinitiatieven makkelijker te laten verlopen. Hieronder een citaat van het verslag 

door dhr. Reijnen: 

“ N.a.v. de moeizame afwikkeling van een aantal aanvragen (vergunningen) o.a. 
kerstboom en  spandoeken door Hejje Mojjer wordt afgesproken om te onderzoeken of 
een andere vorm/afsprakenkader kan worden gevonden waarbij een aantal van dit soort 
aanvragen/activiteiten in een keer kan worden afgesproken/geregeld. Wellicht biedt een 
constructie van  ingebruikgeving van het terrein aan de Kasteelstraat een optie. Henry 
Reijnen gaat dit intern na.  
Hejje Mojjer wil afspraken maken over een bandbreedte in relatie wat wel/niet kan in  de 

openbare ruimte (welke voorwaarden ed.). Het bovenstaande wordt mede ingegeven 

door de inhoud van het gemeentelijke beleidsplan Kernen en Wijken, waarin meer 

verantwoordelijkheid van inwoners wordt verwacht en een overheid die faciliteert zodat 



ook activiteiten door inwoners ontwikkeld kunnen worden. We concluderen gezamenlijk 

dat sprake is van een proces van verandering.” 

 

Nu een jaar verstreken is, verwachten wij dat op korte termijn een dergelijk convenant  

aan de dorpsraden/vereniging ter bespreking wordt voorgelegd. Beleid en belofte moeten 

immers ook worden waargemaakt. 

  

3. Geluidsoverlast A77, steun van de gemeente en politieke partijen 

Het bestuur van Hèjje Mojjer heeft het afgelopen jaren intensiever contact gehad met 

Rijkswaterstaat. De geluidshinder is middels een enquête*  geïnventariseerd en de  

problemen zijn enkele malen met Rijkswaterstaat besproken.  Rijkswaterstaat heeft deze 

problemen ook onderkend en heeft, op aangeven van HM en een brief van D66, na de 

laatste 'verbetering' van oktober  tegelijk met enkele andere werkzaamheden nog een 

keer de “ribbels” aanpakt.  De ongelijkheid van de voegen/ribbels is deels hersteld, om 

zo de geluidspieken zo goed mogelijk weg te nemen. Dit blijkt wel wat effect te hebben 

op het rijcomfort, maar nauwelijks op de geluidsoverlast. 

Wij willen Rijkswaterstaat bewegen het groot onderhoud van de brug A77, die nu 

gepland staat voor 2016, te vervroegen. 

Het bestuur van HM vindt het ook verantwoordelijkheid  voor de gemeente en de 

politieke partijen om ons en het dorp Heijen hierin te steunen en wij zouden het op prijs 

stellen als  ook door de genoemde gremia meer druk wordt gezet op Rijkswaterstaat om 

de planning aan te passen.   

 

In afwachting van uw antwoord en met vriendelijke groet,  

 

het bestuur van vereniging Hèjje Mojjer 

 

 

 

Deze brief is verstuurd aan alle politieke partijen actief in de gemeente Gennep en het 

college van burgemeester en wethouders.  Het bestuur zal de inwoners van Heijen 

informeren over deze actie en de reacties hierop. 

 

*Enquête geluidsoverlast  06-02-2012:  202 gezinnen ervaren ernstig geluidsoverlast van de A77, 132         

gezinnen van de N271. Deze enquête is 10 februari 2012 met Rijkswaterstaat besproken.  

 


